
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 4/2015 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 73/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Γνωμοδότηση Δ.Σ. για μη μεταβολή 

σχολικών μονάδων Α΄θμιας Εκπ/σης 

σχολικού έτους 2015-2016. 

 

Σήμερα 19 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 13-2-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 

τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 

και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 

6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8)Θ.Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 

11)Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ.Παπαϊωάννου, 

15)Λ.Ακριβόπουλος, 16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 

20)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 21)Α. Σιακαβάρας, 22)Θ. Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 

25) Μ. Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 

30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 

35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Απόντες 

Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Ι.Χειμώνας 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 

& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 

Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 

Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας. 

2) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 73/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 75/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 76/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, 

Α.Καγκελίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 78/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος, Θ.Κορωνάς. 

7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Λαζαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης και προσήλθε ο 

κ.Θ.Κορωνάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 

9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 81/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 

και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 82/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. 

Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 

12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Σ.Στουγιάννος 

13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 85/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Γουλτίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Λ.Ακριβόπουλος, Θ.Αγγελίνας και προσήλθε ο 

κ.Γ.Γουλτίδης 

15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 87/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 89/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 

17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 

18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 

γνωμοδότησης του Δ.Σ. για τις μεταβολές σχολικών μονάδων Α΄θμιας Εκπ/σης σχολικού έτους 

2015-2016, διότι πρέπει άμεσα να κοινοποιήσουμε την απόφασή μας στη Δ/νση Α΄θμιας Εκπ/σης 

κι αυτή με τη σειρά της να ενημερώσει το αρμόδιο Υπουργείο. 

Συμφωνείτε με τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι 

Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 

και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 

συμβουλίου την αριθ. 2/2015 απόφαση της Δ.Ε.Π.,  με την οποία εισηγείται: 

Τη μη μεταβολή των σχολικών μονάδων Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου Βέροιας 

και να παραμείνουν ως έχουν (δηλαδή να εξακολουθούν να λειτουργούν με την υφιστάμενη 

μορφή). 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Παπαγιάννης : Ένα απλό ερώτημα επί της ουσίας: Θα απευθυνθώ προς τον κ. Σοφιανίδη. 

Επειδή μπαίνουμε σιγά-σιγά σε διαδικασία που θα τεθεί σε λειτουργία και το σχολείο στην 

περιοχή Γιοτζαλίκια, άπτεται η απόφαση η σημερινή της λειτουργίας αυτού του σχολείου ή όχι; 

Σοφιανίδης: Εκεί έχουμε μετακίνηση σχολείων, δεν έχουμε συγχωνεύσεις, μετακινήσεις 

σχολείων έχουμε. Θα μετακινηθεί δηλαδή το Φιλίππειο και το 2
ο
 Λύκειο, θα έρθει το 16

ο
 εκεί, 

άρα δεν έχουμε ούτε συγχώνευση ούτε κατάργηση. Δεν άπτεται της απόφασης αυτής.  

Απλά πρέπει, όπως είπε ο πρόεδρος, οι ημερομηνίες είναι καταληκτικές, πρέπει να 

απαντηθεί στο Υπουργείο, επειδή μας ήρθε η απόφαση της Α΄βάθμιας και της Β΄βάθμιας τέλη του 

μήνα, πρέπει να τους απαντήσουμε αν προτείνουμε καμία κατάργηση. Καμία σχέση μ’ αυτό. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Πρόεδρος : Αυτό είναι άλλο θέμα…. ναι, έχουμε θέμα…. 

Σοφιανίδης: Θα σας πει ο κ. Λαζαρίδης που επιβλέπει τα Γιοτζαλίκια. Εκείνο που μπορώ 

να σας πω είναι…. 

Πρόεδρος: Συγνώμη, κ. Παπαγιάννη, παρακάτω έχουμε ένα έκτακτο θέμα για 

αναμόρφωση προϋπολογισμού που αφορά τα Γιοτζαλίκια, παρακαλώ τοποθετηθείτε εκεί. 

Σοφιανίδης: Απλά να πω στον κ. Παπαγιάννη, κατάλαβα τι εννοεί…. 

Παπαγιάννης: Το θέμα ουσίας που με ενδιαφέρει είναι το εξής: Επειδή στα σχολεία τα 

οποία με το καλό θα είναι έτοιμα το Σεπτέμβριο να λειτουργήσουν, στην εγγύτερη περιοχή 

λειτουργούν κάποιες επιχειρήσεις οι οποίες προσκρούουν με τις διατάξεις λειτουργίας των 

σχολείων, αντιλαμβάνεστε τι λέω, θα ήθελα να ξέρω αν έχετε λάβει υπόψη σας αυτές τις 

διαδικασίες, για να μην έχουμε θέματα περίεργα τα οποία αντιλαμβάνεστε τι θέλω να πω. 

Σοφιανίδης: Κοιτάξτε, αυτό νομίζω μπορείτε να το ρωτήσετε στον κ. Λαζαρίδη. Εκείνο 

που μπορώ να σας πω είναι ότι βρισκόμαστε…  

Α! για το θέμα λέτε στην ευρύτερη περιοχή, κάποιες επιχειρήσεις;  

Ναι, θα το δούμε αυτό, δεν είναι στην ευρύτερη, είναι δίπλα. Αυτό εξετάζεται, θα το 

δούμε. Εκείνο που ασχολούμαστε τώρα είναι, τη διαδικασία που γίνεται με την Α΄βάθμια και την 

Β΄βάθμια , για την επίπλωση των σχολείων και όλα αυτά, για το ποια σχολεία θα μεταφερθούνε, 

πώς θα μεταφερθούνε. Για το άλλο θα το δούμε, ναι. Ναι, θα το λάβουμε υπόψη μας. 

Μαυροκεφαλίδης: Ένα σχόλιο να κάνω με την εμπειρία που έχω και εγώ ως αντιδήμαρχος. 

Πρόεδρε, το θέμα εισάγεται για να εκφράσει γνώμη το Σώμα. Οι σχολικές μεταβολές 

αφορούν τις διευθύνσεις και κυρίως το Υπουργείο Παιδείας. Ζητείται πάντοτε απ’ το Δ.Σ. να 

εκφράσει την άποψή του, δεν έχει χαρακτήρα αποφασιστικό ή απορριπτικό των εισηγήσεων των 

δύο διευθυντών. Είναι έκφραση γνώμης.  

Βεβαίως να ενημερωθούμε και βεβαίως αν το Σώμα διατυπώσει σε επιμέρους ζητήματα τις 

ενστάσεις, το Υπουργείο Παιδείας θα το λάβει υπ’ όψιν του και μπορεί να κινηθεί πάλι λοιπόν, 

προς τα πίσω.  



Συνήθως, κατά τη πάγια τακτική μας ή πρακτική μας, σεβόμαστε τα όργανα που λέγονται 

διευθύνσεις, νομίζω έτσι είναι κ. Μπέκη…. έτσι δεν είναι; Θα μπορούσαμε να έχουμε και 

διαφορετική άποψη, αλλά επαναλαμβάνω δεν είναι του χαρακτήρα αποφασιστικό το θέμα το 1
ο
 

και το 2
ο
 το έκτακτο. 

Μωϋσιάδης : Να απαντήσω εγώ στον κ.Παπαγιάννη γιατί είμαι μέλος της επιτροπής η 

οποία διαχειρίζεται…. Αντιλαμβάνομαι αυτό που είχατε πει, οι άδειες δοθήκαν μέχρι την έναρξη 

του σχολικού έτους, από εκεί και πέρα δεν θα λειτουργήσουν, να είστε ενήμερος.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δ.Ε.Π; 

Μέλη: Ναι. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Κυρατλίδης, 

Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Γουλτίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 2/2015 απόφαση της Δ.Ε.Π. 

2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

3.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  

   

Αποφασίζει  

 

Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 

είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Αποδέχεται την υπ’ αριθ. 2/2015 απόφαση της  Δ.Ε.Π. και 

γνωμοδοτεί υπέρ της μη μεταβολής των σχολικών μονάδων Α΄θμιας Εκπαίδευσης του Δ.Βέροιας, 

για το σχολικό έτος 2015-2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  73 / 2015 

........................................................................................………................................. 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας     

Β. Παπαδόπουλος     

Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  

Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  

Θ. Κορωνάς  Σ. Λυκοστράτης  

Σ. Διαμάντης     

Γ. Σοφιανίδης     

Ν. Μωυσιάδης     

Π. Τσαπαρόπουλος     

Β. Λυκοστράτης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Ε. Ιακωβίδου     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Κ. Καραπαναγιωτίδης     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Ν.  Τσιαμήτρος     

Ζ. Πατσίκας     

Α. Καγκελίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Ι. Παπαγιάννης     

Σ. Ελευθεριάδου     

Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  27-2-2015 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

   ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 

Π. Παπαδίνα 

Α. Μαρκούλης 

Σ. Στουγιάννος 

Γ. Μελιόπουλος 

  

  

  

 

 

 

 



 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                    Βαθμός Ασφαλείας 

ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ                        Βέροια     -    - 2015 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ                                                              Αριθ. Πρωτ. Δ.Υ. 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ : Διοικητικών Υπηρεσιών  

ΤΜΗΜΑ        : Υποστήριξης Συλλογικών Οργάνων                    

ΓΡΑΦΕΙΟ       : Δημοτικού Συμβουλίου                                       

Ταχ.    Δ/νση   : Μητροπόλεως 46 

Πληροφορίες  : Χ. Λιλιόπουλος                                               

Τηλέφωνο       : 2331350529                     

 FAX               : 2331350515                                      

 

 

ΘΕΜΑ: Αποστολή της αριθ. 73/2015 

              απόφασης   του    Δημοτικού  

              Συμβουλίου.  

 

Περίληψη απόφ. 

Γνωμοδότηση Δ.Σ. για μη μεταβολή 

σχολικών μονάδων Α΄ θμιας Εκπ/σης 

σχολικού έτους 2015-2016. 

 

 

ΣΧΕΤ : 

 

 

 Σας κοινοποιούμε  την αριθ. 73/2015 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου  

για να λάβετε γνώση και ανάλογη εφαρμογή. 

 

 

 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 

 ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

 

 

 

Κοιν/ση 
1) Γρ. Α/1στ 

2) Α/δήμαρχο Παιδείας 

 

 


